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Zakaj bodo zgtadili manj
Na drugi sejl zbora združenega dela,

27. ma|a, |e delegatka Metka Makovec iz
konference delegaclj Zavoda za rehabili-
tacl|o invalidov vprašala, kakšnl so izčrp-
nejšl razlogl za predvldenl izpad gradnje
636 stanovanj ob koncu leta 1985. To jo je
še posebej zanimalo zaradi poročlla o
lansklh rezultatlh gospodar|en|a, v kate-
rem ]e Skupščina mesta Ljubljane na-
vedla, da bo z razplsom za vkl|učevan|e
investttorjov v stanovanjsko graditev
(ob|avl|en )• bll 25. ma|a letos) prlilo do
razlratttve Mdanjaga stanja. Aii ni načrto-
vanl Izpad 636 stanovanj v nasprotju z
navadcnlinl dl|l razplsa, se Je sprasevala
delegatka.

• Občinski komite za urbanizem grad-
bene zadeve, komunalno in stanovanjsko
gospodarstvo je ob izdeiavi Osnutka spre-
memb in dopolnilev dogovora o temeljih
družbenega načrta naše občine za obdob-
je 1981-1985 upošteval predvsem splošne
priprave za stanovanjsko graditev in raz-
položljiva r ndstva, so zapisali člani komi-
teja v odgovoru na delegatsko vprašanje.
Splošne priprave za stanovanjsko graditev
zajemajo stanje in izdeiavo urbanistične
dokumentaciie, pridobivanje in opremlje-

nje zemljišč, stanje tehnične dokumenta-
cije in ostale priprave v skladu z novim
zakonom' o stanovanjskem gospodarstvu.

Razpoložljiva sredstva pa se sučejo v
finančnih možnostih, glede na novi način
financiranja po Samoupravnem sporazu-
mu o temeljih plana stanovanjskega go-
spodarstva za obdobje 1981-1985. Pogo-
jujejo jih tudi trenutno znane orientacijske
cene za kvadratni meter stanovanja in ne-
nazadnje trenutna kreditna sredstva Sta-
novanjsko komunalne banke.

Zakon o stanovanjskem gospodarstvu
in Družbeni dogovor o skupnih osnovah
za zagotavljanje in usklajevanje samou-
pravnih družbeno-ekonomskih odnosov
na področju stanovanjskega gospodar-
stva v SR Sloveniji ukinja gradnjo za trg.
Ljudje zagotavljajo sredstva za gradnjo
stanovanj preko svojih organizacij združe-
nega dela, delovnih skupnosti in drugih
organizacij in se na osnovi svojih načrtov
vključujejo v soinvestiranje za lastniška
stanovanja. Delovne organizacije pa so
soinvestitorji za družbeno-najemna stano-
vanja.

»Zavedamo se,- so menili člani komite-
ja, »da je sedanja ponudba bistveno nižja

od povpraševanja Realno povpraševanje
- s tem mislimo zmogljivost investitorjev -
pa se bo izkazalo šele po zaključku razpi-
sa. Trenutni rezultati kažejo, da bomo mo-
rali rok za razpis za vključevanje soinvesti-
torjev v družbeno usmerjeno stanovanj-
Sko graditev v Ljubljani podaljšati zaradi
zelo slabega odziva«

Menimo,« so nadaljevali, »da znižanje
gradnje predvidenega števila stanovanj ne
bo vplivalo na končne rezultate razpisa ter
da ni v nasprotju z njegovimi osnovnimi
cilji.«


